

2018 年 11 月 6 日

6 November 2018

酒牌局公開聆訊結果

Liquor Licensing Board's Decision on Open Hearing Cases

個案 Case	酒牌局的決定 Liquor Licensing Board's Decision
Missy Ho's 酒牌續期申請	同意續發為期 9 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。
11 Westside Application for Transfer of Liquor Licence	Approved application for transfer of liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.
DJIBOUTII Application for Renewal of Liquor Licence	Agreed to issue a 6-month liquor licence with the retention of existing additional licensing conditions.
Cassio 酒牌轉讓、修訂(刪除附加持牌 條件)及續期申請	(i) 同意批准酒牌轉讓申請； (ii) 拒絕批准酒牌修訂(刪除附加持牌條件)申請；及 (iii) 同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。
Cali-Mex Application for Renewal of Liquor Licence	Agreed to issue a 12-month liquor licence with the retention of existing additional licensing condition.

WIFI CLUB

會社酒牌轉讓及續期申請

- (i) 拒絕批准會社酒牌轉讓申請；及
 - (ii) 拒絕批准會社酒牌續期申請。
-

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。

Note : Notice in writing of the Board's decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately.